
Studenti iz Kragujevca
posetili RB Kolubara

Grupa studenata četvrte godine ekologije sa Prirodno
matematičkog fakulteta iz Kragujevca posetila je Rudarski
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basen Kolubara. Oni su u pratnji redovnog profesora
Aleksandra Ostojića obišli rasadnik Usluga u Baroševcu,
vidikovac Polja D/E, laboratoriju u Preradi i vidikovac
Tamnave – Zapadno polje. Prirodno matematički fakultet u
Kragujevcu veliku pažnju posvećuje ekologiji, a studenti su u
Kolubari boravili u sklopu predmeta obnova i unapređenje
ekosistema ali i drugih koji se bave pitanjem ekologije, izjavio
je profesor Ostojić. U poseti su bila i dva studenta iz
Nemačke, koji su trenutno na razmeni studenata.



Studenti četvrte godine ekologije sa Prirodno matematičkog fakulteta iz Kragujevca u pratnji
redovnog profesora Aleksandra Ostojića posetila je Rudarski basen Kolubara, u okviru predmeta
obnova i unapređenje  ekosistema i ostalih predmeta iz oblasti ekologije. Prirodno matematički
fakultet u Kragujevcu veliku pažnju poklanja problematici zaštite životne sredine i razumevanju
osnovnih ekoloških procesa, istakao je profesor Ostojić. Dodao je da je želja bila da se studentima
pokaže da postoje metode kojim bi se posledice eksploatacije ublažile, a površina koliko toliko
vratila u prirodno stanje.
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Sa studentima iz Kragujevca, Rudarski basen Kolubara posetili su i gosti iz Nemačke, koji se nalaze
u programu razmene studenata.

„Ja sam Džulijan iz Nemačke, iz Lajpciga, ovde sam na razmeni studenata. Došao
sam da vidim drugačija mesta, da upoznam nove ljude i da vidim Balkan. Ljudi su
prijateljski raspoloženi i gostoprimljivi i mnogo pomažu, uživao sam“.
„Ja sam Moris, iz istog mesta, zajedno studiramo. Ovde sam da upoznam novu
državu, ljudi su prijatni i druželjubivi. Zaista je lepo i sviđa mi se. Takođe i priroda
je predivna“.
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Studentima iz Kragujevca ovo je prva poseta nekom kopu, rekla nam je Vasilija Srdanović. Dodala
je da joj se dopalo kako se radi u rasadniku u Baroševcu.
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Vasilija kaže da se termin ekologije u društvu zloupotrebljava. Ističe da je poseta kopovima na nju
ostavila veliki utisak.

Studenti iz Kragujevca posetili su ovom prilikom i laboratoriju u Preradi, i vidikovac Tamnave –
Zapadno polje.
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